
برتری بانوان بسکتبالیست
در نخستین بازی کاپ آسیا

تیم ملی بسکتبال بانوان کشورمان نخستین دیدار 
خود در کاپ آسیا را با برد پشت سر گذاشت. به گزارش 
فارس، تیم  ملی بسکتبال بانوان کشورمان برای شرکت 
در کاپ آس��یا دیویژن B در تایلند حضور دارد که در 
نخس��تین دیدار ب��ه مصاف مالزی رفت. ملی پوش��ان 
کش��ورمان که دومین حضورشان را در این مسابقات 
تجربه می کنند در کوارتر اول بازی پایاپایی داش��تند. 
ای��ن کوارتر با نتیجه ۱۸ بر ۱۷ به س��ود مالزی تمام 
شد. در کوارتر دوم برتری با شاگردان النی کاپوچیانی 
بود و تیم  ملی کشورمان نیمه اول را ۳۸ بر ۳۱ پیروز 
شد. کوارتر سوم هم با نتیجه ۵۷ بر ۴۸ به سود ایران 
پیگیری ش��د. ملی پوشان کش��ورمان در این بازی در 
نهایت با نتیجه ۶۵ بر ۵۹ پیروز شدند تا نخستین برد 
ایران رقم بخورد. بانوان بسکتبالیس��ت کش��ورمان در 
این مس��ابقات با مالزی، اندونزی و مغولستان هم گروه 
هستند. ملی پوشان کشورمان روزهای ۲۳ و ۲۴ مرداد 
نیز مقابل مغولس��تان و اندونزی ق��رار می گیرند. تیم 
قهرمان این رقابت ها جواز صعود به دیویژن A آسیا را 

کسب خواهد کرد. 

روایت رئیس فدراسیون از ناپدیدشدن 
رکابزن ایران در اسکاتلند

رئیس فدراسیون دوچرخه سواری توضیحاتی را درباره 
ناپدید ش��دن رکابزن ایران در قهرمان��ی جهان ۲۰۲۳ 
اس��کاتلند ارائه داد. رس��ول اسدی در گفت وگو با ایسنا، 
درباره ناپدید شدن محمد گنج خانلو، رکابزن ملی پوش 
ایران، در مسابقات قهرمانی جهان ۲۰۲۳ بیان کرد: ظهر 
روز گذشته قرار بود مسابقه زیر ۲۳ سال مردان قهرمانی 
جهان را ببینیم و محل مسابقه حدود ۱۵۰ متر با هتل 
ما فاصله داشت. گنج خانلو به من گفت کمی استراحت 
می کند و به محل مسابقه می آید. دوباره که با او تماس 
گرفتم، عنوان کرد ناهار می خورد و اواخر مسابقه می آید 
که خسته نشود من هم فکر کردم می خواهد استراحت 
کند. زمانی که به هتل بازگشتم نگران او شدم، هر چقدر 
در زدم در را باز نکرد. از پذیرش درخواست کردم در اتاق 
را باز کند اما اعلام کرد نمی تواند چنین کاری را انجام دهد. 
پس از ۲ ساعت پیگیری در نهایت در اتاق را باز کردند و 
متوجه شدم تمام وسایلش را جمع و هتل را ترک کرده 
اس��ت. من هم اطلاع دادم که این اتفاق رخ داده اس��ت. 
اسدی در پاسخ به این پرسش که پیش بینی چنین اتفاقی 
را نکرده بود؟ گفت: فکر نمی کردم هتل را ترک کند چون 
بازی های آسیایی هانگژو را پیش رو داشت. همچنین برای 
او دوچرخه س��فارش داده بودیم و همه تلاش مان را هم 
کردیم که در قهرمانی جهان حضور داشته باشد. نمی دانم 
چه تصمیمی دارد اما در هر صورت کارش درس��ت نبود 
و ما را نگران کرده است و امیدوارم بازگردد. او ادامه داد: 
وظیف��ه ام بود او را به قهرمانی جهان بیاورم و حقش بود 
دیده ش��ود و بر اساس وظیفه خود این کار را انجام دادم 
و اکنون نمی دانم چه  چیزی باید بگویم. امیدوارم بازگردد 
چون ویزای مولتی ۶  ماهه انگلیس دارد و می توانست به 
ایران بیاید و بعدا خودش بازگردد و واقعا این کارش معنا 
نداشت. رئیس فدراس��یون دوچرخه سواری درباره زمان 
بازگشتش به ایران گفت: ما )رئیس و مدیر روابط بین الملل 
فدراسیون دوچرخه سواری( تا ساعاتی دیگر بلیت بازگشت 
به ایران را داریم و به فرودگاه می رویم تا بازگردیم. ما فقط 

نگران خودش هستیم که کجا رفته است. 

شوک بزرگ به ایتالیا؛ سرمربی 
استعفا کرد

روبرتو مانچینی ۱۰ ماه مانده تا شروع یورو ۲۰۲۴ پس از 
توافق با فدراسیون فوتبال ایتالیا از هدایت تیم  ملی کشورش 
کنار رفت. مانچینی که توانسته بود ایتالیا را در یورو ۲۰۲۰ 
قهرمان کند ولی در رساندن این تیم به جام جهانی ۲۰۲۲ 
ناکام ماند، سرانجام از سمت خود کنار رفت. او با فدراسیون 
فوتبال ایتالیا قرارداد بلندمدت داش��ت و هدفش در واقع 
ب��ردن ایتالیا به جام جهان��ی ۲۰۲۶ و تکرار موفقیت در 
رقابت های یورو ۲۰۲۴ بود. در چند ساعت اخیر ولی اوضاع 
تغییر کرد و هنوز دلایل این خداحافظی مشخص نیست. 
شایعاتی وجود دارد درباره اینکه او قرار است هدایت تیم  
ملی عربستان را قبول کند. روبرتو مانچینی تصمیم خود 
را دیروز به اطلاع فدراسیون رساند و آن را به مدیران اعلام 
کرد. البته اخیرا تنش هایی درباره آخرین دعوت لئوناردو 
بونوچی به تیم  ملی وجود داشت. با این حال، سوءتفاهم ها 
قابل حل به نظر می رسید و مطمئنا به گونه ای نبود که 
او را مجبور به ترک سمت مربیگری تیم  ملی در بحبوحه 
مرحله مقدماتی یورو ۲۰۲۴ کند. مانچینی با قهرمانی در 
اروپا و ۲ مقام سومی در لیگ ملت ها از سمت مربیگری 
کنار خواهد رفت. از ناکامی در راهیابی به جام جهانی قطر 
همواره به عنوان تلخ ترین ناکامی او در مربیگری یاد خواهد 
شد. در بیانیه منتشر شده توسط فدراسیون فوتبال ایتالیا 
آمده است که جانشین روبرتو مانچینی طی چند روز آینده 
مشخص خواهد شد. این خبر واقعا همه را شگفت زده کرد 
و اکنون دوره ای جدید در تیم  ملی ایتالیا شروع می شود. 
لوچانو اس��پالتی، فابیو کاناوارو و جنارو گتوزو گزینه های 

جانشینی مانچینی هستند. 

اخبار

ورزشی

درباره سرازیر شدن ستاره های دنیای فوتبال به لیگ عربستان ۳ 
پرسش اصلی وجود دارد: چرا، چه کسی و چگونه انتخاب می کند 
که چه بازیکنی به کدام باشگاه برود؟ فوتبال عربستان در چند ماه 
اخیر دنیای این ورزش محبوب را با خرید ستاره های برجسته همانند 
کریس��تیانو رونالدو متحیر کرده است. هر چند مهاجم ۳۸ ساله 
پرتغالی چند ماه قبل پس از انتقال غیرمنتظره اش از منچستریونایتد 
به النصر عربس��تان مورد انتقاد خیلی ها قرار گرفت اما او در واقع 
هموار کننده مسیری شد که سایر ستاره های فوتبال جهان همانند 
کریم بنزما، انگولو کانته، سرگئی میلینکوویچ ساویچ و... در آن گام 
گذاشتند. شاید این پرسش به ذهن خیلی ها خطور کند که هدف 
عربستان از انتقال ستاره های مشهور فوتبال جهان چیست و آیا 
همانند چین خیلی زود این هیجان از فوتبال این کشور هم محو 
خواهد شد؟ عربستان که ۶ ماه پیش به طور غیرمنتظره ای تیتر 
یک اخبار دنیای فوتبال شد، همچنان در تیتر اخبار نقل و انتقالات 
تابستانی ۲۰۲۳ قرار دارد. تابستان امسال ستاره های مشهور زیادی با 
مبالغ هنگفت راهی غرب آسیا و لیگ عربستان شدند. سریال انتقال 
بازیکنان برجسته تیم های بزرگ اروپایی همانند لیورپول، چلسی، 
رئال، لاتزیو و... به فوتبال عربستان همچنان ادامه دارد. روزی نیست 

که خبری از توافق یک ستاره فوتبال اروپا با باشگاه عربستانی در 
رسانه های اروپایی منتشر نشود. در حال حاضر در فوتبال اروپا این 
نگرانی وجود دارد که چنین حمله چشمگیری به بازار نقل و انتقالات 
توسط عربستان سعودی، چشم انداز فوتبال را تغییر دهد. تا حدودی، 
این درست است اما در این کشور عربی آنها اطمینان می دهند جذب 

ستاره های فوق العاده در لیگ هدف گذاری 
 شده اس��ت. بازیکنان جذب شده عمدتا
هم س��ن و سال )به اس��تثنای مالکوم 
برزیلی( به ۴ باشگاه بزرگ که در ابتدای 
تابستان توسط صندوق دولتی عربستان 
سعودی )PIF( خصوصی شدند، انتقال 
یافتند. طبق برنامه ریزی برای فصل آینده 

هر یک از این تیم ها می خواهند حداقل ۳ بازیکن سرشناس را در 
ترکیب خود جذب کنند و آن دسته از بازیکنانی که این ستاره ها 
به جای آنها آمده اند، به باشگاه های دیگر لیگ ملحق می شوند. در 
این مرحله، ۳ پرسش اصلی وجود دارد: چرا، چه کسی و چگونه 

انتخاب می کند که چه بازیکنی به کدام باشگاه برود؟
به طور خلاصه، عربستان گامی به سوی تغییر سیاست خارجی 

برمی دارد و در عین حال تلاش می کند از وابس��تگی به نفت دور 
شود. عربستان از طریق فوتبال و سایر مسابقات ورزشی قصد توسعه 
گردش��گری و بهبود وجهه خود را دارد. در واقع این یک استراتژی 
ورزشی است. زمانی که رونالدو برای نخستین بار وارد لیگ عربستان 
شد، تازه آغاز راه بود. برنامه های گسترده در مقیاس بزرگ و با بودجه 
تقریبا نامحدود است. یک منطق در جذب 
ستاره های بالای ۳۰ سال وجود دارد؛ آنها 
به خاطر نامی گرفته می شوند که به طور 
بالقوه جوان��ان را به لیگ جذب می کند 
و تماش��اگران از سراسر جهان به دنبال 

آنها می آیند.
از زمان آمدن رونالدو، لیگ عربستان 
در حال بررس��ی این موضوع است که خریدهای بیشتری باید به 
صورت متمرکز هماهنگ شوند تا استعدادها به طور مساوی بین 
بزرگ ترین تیم ها توزیع شود. ولیعهد عربستان آماده بود هر اندازه 
که لازم اس��ت برای نقل و انتقالات پ��ول اختصاص دهد با همان 
استراتژی دولت. »هری کوک« مدیر اجرایی سابق من سیتی اوایل 
سال به عنوان مدیر لیگ عربستان منصوب شد تا عملیات انتقال 

موفقیت آمیز تضمین شود. او تنها ۶ ماه کار کرد )تابستان به تیم 
بیرمنگام انگلیس بازگشت( اما موفق شد سیستمی بسازد که اکنون 
سعودی ها به دنبال بازیکن هستند. بر اساس آن، لیگ، نه باشگاه ها، 
به صورت متمرکز درباره انتقال بازیکنان مذاکره می کند و آنها را 
بین تیم ها توزیع خواهد کرد. باشگاه ها فقط به لیگ می گویند که 
چه پستی را باید تقویت کنند. بودجه انتقال از طرف وزارت ورزش 
یا PIF  اختصاص می یابد. »بن جیکوبز« روزنامه نگار نوشت تا سال 
۲۰۳۰ ای��ن وزارتخانه ۱۹.۵ میلیون یورو برای نقل و انتقالات به 
باشگاه های محلی پرداخت خواهد کرد. PIF از سال ۲۰۲۱ تاکنون 
حدود ۶.۵ میلیارد یورو در ورزش س��رمایه گذاری کرده است. اگر 
ما درباره ستاره بزرگی مانند رونالدو یا بنزما صحبت می کنیم، هیچ 
 کس از باشگاه ها نمی پرسد. همه مذاکرات توسط یک هیات دولتی 
متشکل از افرادی از PIF، وزارت ورزش و گردشگری انجام می شود. 
در ط��ول فرآیند عمدتا تحلیلگران به آنها توصیه هایی می کنند. 
هیچ کس با مدیران برنامه  بازیکنان مذاکره نمی کند، هیات بلافاصله 
برای مذاکره مستقیم به باشگاه می رود. نمایندگان باشگاه در این 
مورد در آخرین مرحله به هم متصل می شوند، زمانی که تنها چیزی 

که باقی می ماند امضای اوراق و لبخند زدن به لنز دوربین است.

همه آنچه باید درباره چرایی و چگونگی حضور ستاره های فوتبال جهان در لیگ عربستان بدانید

فوتبال در خدمت دربار سعودی

پایان جنجال هرساله امباپه؛ همان همیشگی
باشگاه پاری سن ژرمن با انتشار بیانیه ای اعلام کرد کیلیان امباپه ستاره شماره ۷ این تیم در پی مذاکرات انجام شده به تمرین بازگشته است. در این بیانیه آمده است: »پس از گفت وگوهای بسیار 
سازنده و مثبت بین پاری سن ژرمن و کیلیان امباپه که پیش از بازی مقابل لوریان انجام شد، این بازیکن صبح دیروز به تمرینات تیم اصلی بازگشت«. امباپه که پیشنهاد تمدید قرارداد پی اس جی 
را رد کرده، در صورتی که با شرایط باشگاه کنار نیاید تابستان آینده به عنوان بازیکن آزاد جدا خواهد شد و هیچ سودی از این انتقال به باشگاه پاری سن ژرمن نخواهد رسید. 

پای��ان هم��کاری مرب��ی تمرین دهنده 
لهس��تانی با تیم  ملی والیبال در آستانه 
مسابقات قهرمانی آسیا، باعث ایجاد نگرانی و حاشیه شده است. 
مسابقات والیبال قهرمانی مردان آسیا ۲۸ مرداد تا ۴ شهریور با 
حضور ۱۸ تیم به میزبانی ارومیه برگزار می شود. تیم  ملی ایران 
هم چند روز اس��ت در ارومیه اردو  زده و خود را برای حضور 
در این رقابت ها آماده می کند. ش��رایط تیم  ملی پیش از این 
مسابقات عجیب بود و حواشی مختلفی پیش آمد؛ از شائبه 
ع��دم حضور برخی بازیکنان در تیم گرفته تا بحث هایی که 
برای تقویت کادر فنی در کمیته فنی فدراسیون انجام شد. در 
ادامه محمود افشاردوست از مربیگری تیم کنار رفت و مصطفی 
کارخانه هم به عنوان سرپرست جای اکبر محمدی را گرفت. در 
ادامه هم عبدالرضا علیزاده به عنوان مربی به کادر فنی اضافه 
شد و آنالیزور هم تغییر کرد اما در فاصله کمتر از یک هفته 
تا قهرمانی آسیا پاول متئوس وییسکی، مربی تمرین دهنده 
تیم  ملی هم به همکاری خود با ایران پایان داد و به لهستان 

بازگشت؛ موضوعی نگران کننده 
در آس��تانه مسابقات قهرمانی 
آسیا، چراکه کامل نبودن کادر 
فن��ی می تواند ب��ه تیم ضربه 
بزند. پاول از ۱۷ اردیبهش��ت 
س��ال جاری به کادر فنی تیم 
 ملی اضافه ش��د تا ایران را در 
لیگ ملت های والیبال ۲۰۲۳ 

همراهی کند. پس از لیگ ملت ها هم دوباره با فدراسیون برای 
همکاری به توافق رسید و در تمرینات تیم  ملی در تهران و 
ارومیه برای حضور در قهرمانی مردان آسیا حاضر شد اما پیش 
از شروع این رقابت ها ایران را ترک کرد. فدراسیون والیبال دلیل 

جدایی پاول از تیم ایران را آغاز 
تمرینات باشگاهی این مربی 
عنوان کرد و نوش��ت: »با آغاز 
تمرینات تیم باشگاهی پاول، 
سرمربی این تیم از باشگاهش 
خواست این مربی لهستانی هر 
چ��ه زودتر در تمرینات حاضر 
شود و باشگاه لهستانی با تمدید 
ق��رارداد همکاری و حضور وی همراه تیم  ملی والیبال ایران 
مخالفت کرد. این موضوع موجب شد محمدرضا داورزنی، رئیس 
فدراسیون والیبال در تماس تلفنی با مدیرعامل باشگاه سزارنی 
رادوم درخواست کند پاول تا پایان رقابت های قهرمانی مردان 

آسیا در کادر فنی تیم ایران باقی بماند که با توجه به حساسیت 
و جدیت نقش وی در تمرینات تیم ترانسفر بیدگوشچ، با وجود 
موافقت مدیرعامل، سرمربی تیم مخالفت کرد«. با این حال 
اما یکی از ش��ائبه هایی که پیرامون این موضوع وجود دارد، 
جدایی پاول به دلیل اختلاف با میلاد عبادی پور اس��ت، چرا 
که عبادی پور پیش از این از حضور پاول انتقاد کرده و او را در 
س��طح تیم  ملی ندانسته بود. اگر این موضوع صحت نداشته 
باشد، حال پرسش این است: چرا فدراسیون والیبال با علم به 
قرارداد باشگاهی این مربی، فکری به حال جایگزینش نکرد و 
کار را با او ادامه داد تا در چنین موقعیت حساسی کادر فنی 
ناقص شود؟! از سویی، اگر اختلاف با عبادی پور درست است، 
چرا یک بازیکن باید در تیم  ملی چنین قدرتی داشته باشد که 
بتواند کادر تیم را تغییر بدهد؟! اگر هم مشکل مخالفت باشگاه 
مربی لهستانی بود، باید پیش از این با باشگاه هماهنگی لازم 
می شد نه اینکه در آستانه مسابقات قهرمانی آسیا در ارومیه، 

تیم  ملی را ترک کند.

خبر بد برای تیم  ملی والیبال ایران در آستانه مسابقات قهرمانی آسیا

جدایی مربی لهستانی
گزارش

حامد وفایی: ۵ دروازه بان لیگ برتری در هفته اول مسابقات دروازه 
خود را بس��ته نگه داش��تند. ۲ تیم مدعی پرسپولیس و استقلال 
موفق شدند در بازی اول شان در لیگ ۲۳ دروازه خود را بسته نگه 
دارند. هفته اول لیگ ۲۳ به پایان رس��ید و تیم های لیگ برتری 
مقابل حریفان خود به میدان رفتند. جز هافبک ها و مهاجمان هر 
تیم که سعی داشتند با ارسال پاس گل و گلزنی چهره متمایزی 
از خود نشان داده و نام خود را در جدول بهترین گلزنان و بهترین 
پاسورهای لیگ به ثبت برسانند، دروازه بان های هر تیم نیز تمام 
تلاش خود را به کار گرفتند تا دروازه شان را بسته نگه دارند و به 
نوعی کار خود را با کلین شیت آغاز کنند. طبیعی است هدف آنها 
رسیدن به جایزه دستکش طلایی است که البته طی چند فصل 
اخیر اهدای آن در هاله ای از ابهام بوده است. فراموش نکنیم تیم  ملی 
فوتبال ایران خیلی زود باید در رقابت های سنتی و همیشه حساس 
قاره ای جام ملت ها شرکت کند و بی تردید تمام دروازه بان های لیگ 
برتری تلاش خواهند کرد کنار نام های سنتی و همیشه حاضر در 
اردوی ملی پوشان نام خود را به عنوان پدیده و چهره ای تازه به امیر 
قلعه نویی معرفی کرده و به اردوی نهایی تیم  ملی دعوت شوند. مرور 
نتایج هفته اول رقابت های لیگ ۲۳ حرفه ای نشان می دهد ۵ تیم 
لیگ برتر در نخستین بازی خود دروازه شان را بسته نگه داشته اند. 
پرسپولیس، استقلال، مس رفسنجان، هوادار و گل گهر تیم هایی 
بودند که عملکرد خوبی در خط دفاع و دروازه داشتند و موفق شدند 
دروازه خود را بسته نگه دارند. دروازه بانان این تیم ها همان نام های 
آشنا هستند و هنوز چهره تازه ای در لیگ موفق نشده در همان 
هفته اول خودنمایی کند. علیرضا بیرانوند، سیدحسین حسینی، 
محمدرضا اخب��اری، حامد لک و علیرضا حقیقی دروازه بان هایی 
هستند که رقابت را برای بهترین بودن از همان هفته ابتدایی آغاز 
کرده ان��د و باید دید در ادامه راه و در همین هفته دوم از رقابت ها 
کدام  یک می توانند این وضعیت را حفظ کرده و کدام یک از دیگران 

عقب خواهند افتاد. 
جذب گلر خارجی برای پرسپولیس اشتباه است ■

دروازه بان ملی پوش پرس��پولیس با انتق��اد از جذب دروازه بان 
خارجی گفت: با تصمیمی که باش��گاه گرفته است، سهمیه سال 
آینده می س��وزد! علیرضا بیرانوند پس از خروج از جلس��ه کمیته 
انضباطی فدراسیون فوتبال به خبرنگاران گفت: صحبت هایی که 
پ��س از بازی با آلومینیوم کردم باعث دعوتم به کمیته انضباطی 
شد. من صحبت هایی را به نفع باشگاه پرسپولیس کردم. من هیچ 

بی احترامی ای به شخصی نکردم. برای هواداران و باشگاه پرسپولیس 
صحبت کردم. گفتم اگر قرار است به خاطر هوادار در استادیوم آزادی 
بدون تماشاگر باشیم، استادیوم محل برگزاری بازی ما را تغییر دهند. 
دروازه بان ملی پوش پرسپولیس درباره عدم حضور تماشاگران برای 

اهدای جام قهرمانی سوپرکاپ در هفته سوم لیگ برتر یادآور شد: 
من شنیدم آقای درویش به سازمان لیگ نامه  زده که جام قهرمانی 
سوپرکاپ را با حضور تماشاگران بدهند و اصلا بدون آنها فایده ندارد. 
برای جام قهرمانی باید هواداران بیایند. بیرانوند درباره بازی حساس 

مقابل تراکتور هم گفت: تراکتور تیم خیلی خوبی است. آنها کادر فنی 
خوبی دارند و بازیکنان باکیفیتی جذب کرده اند. هفته اول شرایط 
فرق می کند و آنها بازی را باختند اما ما می دانیم با چه تیم باکیفیتی 
بیرون از تهران بازی داریم. من همیشه می گویم تمام تیم صحیح 
و س��الم باشند و کسی مصدوم نشود. اول لیگ است و هیچ چیز 
مشخص نیست. از هفته اول تا سوم و چهارم نمی توان هیچ نظری 
داد. از هفته هفتم به بعد می توانید تیم های مدعی را پیدا کنید. 
بیرانوند درباره جذب گلر دوم از کشور برزیل نیز موضعی منطقی 
داشت. وی با انتقاد از این تصمیم گفت: اگر بحث دروازه بان خارجی 
باشد تا جایی که می دانم بازیکن خارجی باید ۶۰ درصد بازی ها را 
بازی کند. هر باشگاه هم می تواند ۶ سهمیه خارجی بگیرد. اگر آنها 
را بازی ندهد، فصل آینده سهمیه سوخته حساب می شوند. در حال 
 حاضر پرسپولیس ۳ خارجی دارد. در بین آنها شاید یک نفر بتواند

 ۵۰ - ۴۰ درصد بازی کند. 
بیرانوند ادامه داد: تا جایی که من می دانم یک گلر خوب ۱۹ ساله 
برزیلی گرفته اند اما با این تصمیم سهمیه سال آینده را صددرصد 
می س��وزانند. دروازه بان تیم فوتبال پرسپولیس یادآور شد: فصل 
گذشته دیدید در بازی با نساجی مازندران خودم خواستم احمد 
گوهری بازی کند. او با من بدون حاشیه و حرف تمرین کرد. یک 
فصل بخوبی فعالیت کرد. از ننکا خواس��تم در آن بازی به میدان 
برود. گلر خارجی زیر ۲۱ سال سهمیه می سوزاند. ۱۵ - ۱۴ میلیارد 
توم��ان هم پول می گیرد. این پول را به هواپیمای تیم و اس��کان 
هتل ها می دادید. وی در ادامه صحبت هایش بدون اینکه نامی از 
استقلال ببرد به این تیم که دوره پیش فصل را خوب برگزار نکرد 
اشاره کرد و گفت: برخی تیم ها می گفتند ما نمی توانیم بازی خوبی 
انجام بدهیم، تمرین نداشتیم و دیر یارگیری کردیم و... اما کارشان 
را در هفته اول انجام دادند. بیرانوند با ادامه انتقاداتش نس��بت به 
جذب گلر خارجی گفت: ما همین الان گلرهای خیلی خوبی داریم. 
همین الان ۲ دروازه بان خیلی خوب داریم. او را هوادار می خواهد 
اما چون قرارداد ۵ ساله دارد آقا یحیی اجازه نمی دهد قطعی برود 
و باید قرضی برود. بیرانوند درباره نیامدن محمدرضا خالدآبادی به 
پرسپولیس و رفتن به استقلال یادآور شد: با خالدآبادی قبل از اینکه 
به اس��تقلال برود صحبت کردم. من چیزهایی درباره خالدآبادی 
می شنوم که ناراحت می شوم. او گلر آینده داری است. آقای عنایتی 
حالا برای استفاده از او در تیم امید شاید به مشکل بخورد. امیدوارم 

بهترین ها برایش رقم بخورد. 

آغاز رقابت دروازه بان های لیگ برتری با 5 کلین شیت در هفته نخست

جنگ گل نخورها

دوشنبه 23 مرداد 1402
وطن امروز     شماره 3831

]  مارکا   [

بازیکنی برای پرستش شدن ]   کوریره  [

لوکاکو؛ پول جور شد
]  موندودپورتیوو   [

بازگشت قهرمان
]  گاتزتا  [

تابستان شیطنت ها
]  آ.اس  [

رئیس بلینگام

باش��گاه پرس��پولیس با گلر زیر ۲۱ س��ال برزیلی به 
توافق کامل برای عقد قرارداد رس��می رس��ید. کادر فنی 
پرس��پولیس پس از عدم جذب محمدرضا خالدآبادی از 
سوی باش��گاه و پیوستن او به باش��گاه استقلال تصمیم 
گرفت گلر دوم خود را از بین دروازه بان های خارجی زیر ۲۳ 
سال انتخاب کند. سرخپوشان پایتخت که جای خالی در 
لیست بزرگسال خود نداشتند، چاره ای جز بررسی رزومه 
گلرهای ارزان قیمت خارجی نداشتند. از این رو با پیشنهاد 
و تایید »ولس��لی ننکا« مربی دروازه بان های پرسپولیس، 

گلری برزیلی به باشگاه معرفی شد. دروازه بان پیشنهادی 
پرس��پولیس با مبلغ ۱۰۰ هزار دلار به توافق نهایی برای 
یک فصل رسیده است. همچنین باشگاه پرسپولیس پولی 
ب��ه ایجن��ت خارجی این بازیکن نخواه��د داد و پول او را 
تح��ت عنوان حقوق ماهانه تا آخر فصل جاری لیگ برتر 

پرداخت خواهد کرد.
»میگویل جونیور« با ۱۹ س��ال س��ن منتظر دریافت 
روادید ایران است تا بتواند در تمرینات تیم شرکت کرده 

و گلر دوم این تیم شود.

توافق نهایی پرسپولیس با گلر برزیلی

وادید »جونیور« در انتظار ر


